
PROTOKÓŁ NR XLII/14 

Sesji Rady Gminy Gródek z dnia 21 sierpnia 2014 r. 

 

Obradom Sesji, które rozpoczęły się o godzinie 1000 w sali Gminnego Centrum Kultury w Gródku, 

przewodniczył Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady Gminy Gródek. Protokołowała Monika Gościk - 

inspektor Urzędu Gminy Gródek.  

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady otwierając obrady XLII Sesji Rady Gminy, przywitał 

Wójta Gminy, Skarbnik Gminy, Sekretarz Gminy, Radnych Rady Gminy oraz pozostałych zaproszonych gości. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych, w obradach uczestniczy 13 radnych, 

co zapewnia regulaminowe quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Radni obecni na obradach XLII 

Sesji Rady Gminy podczas stwierdzania quorum: 

1. Radny Grzegorz Borkowski, 

2. Radna Ewa Stefania Bozik, 

3. Radny Janusz Michał Cimochowicz, 

4. Radna Alina Gościk, 

5. Radny Wieczysław Gościk, 

6. Radny Włodzimierz Grycuk, 

7. Radny Jerzy Karpiuk, 

8. Radny Bronisław Kazberuk, 

9. Radny Andrzej Konończuk 

10. Radna Nina Markiewicz, 

11. Radna Anna Petelska, 

12. Radna Joanna Sołowiej, 

13. Radna Maria Wróblewska. 

 

(Listy obecności radnych, sołtysów oraz gości zaproszonych stanowią kolejno załączniki Nr 2, 3 i 4 do niniejszego 

protokołu) 

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, iż na stole protokolanta - Moniki Gościk wyłożony 

jest protokół obrad XLI Sesji Rady Gminy. Przypomniał, że w trakcie dzisiejszej Sesji Radni mogą wnosić 

poprawki lub uzupełnienia do protokołu, po czym zostanie przyjęty i podpisany.  

Pan Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iż porządek obrad został przesłany 

Radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. Zapytał czy są jakieś wnioski bądź uwagi do przedstawionego 

porządku obrad. 

 Żadnych pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

 Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad, a następnie poddał go pod głosowanie jawne. 

Głosowało 13 radnych. 

Za – 13,  przeciw - 0,  wstrzymujących się - 0. 
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W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad 

XLII Sesji Rady Gminy został przyjęty. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Ustalenie porządku obrad.  

3. Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.  

4. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2014-2031;  

b) zmian w budżecie Gminy Gródek na 2014 r.;  

c) upoważnienia Wójta Gminy Gródek do zaciągnięcia zobowiązania wekslowego zabezpieczającego 

prawidłową realizację umowy; 

d) wyrażenia zgody na odstąpienie od trybu przetargowego zawarcia umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą na czas nie dłuższy niż 10 lat; 

e) wyrażenia zgody na odstąpienie od trybu przetargowego zawarcia umowy najmu z dotychczasowym 

najemcą na czas nie dłuższy niż 10 lat; 

5. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.  

6. Sprawy różne.  

7. Przyjęcie protokołu obrad XLI Sesji Rady Gminy.  

8. Zamknięcie obrad.  

 

 (Projekt porządku obrad stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że punkty 1 i 2 porządku obrad zostały zrealizowane. 

 

Ad.3. 

 Lilia Waraksa – Zastępca Wójta Gminy przedstawiła informację o pracy Wójta w okresie 

międzysesyjnym. 

 Radny Jerzy Karpiuk prosił o przybliżenie jak od września będzie wyglądał dowóz dzieci do szkół? 

 Lilia Waraksa – Zastępca Wójta odpowiedziała, że Przedsiębiorstwo Komunikacji Samochodowej w 

Białymstoku wygrało przetarg na dowóz dzieci na podstawie zakupu biletów miesięcznych na okres do 30 

czerwca 2016 r. Miejscowości, z których dzieci będą dojeżdżać za pośrednictwem PKS to m.in. Bobrowniki, 

Podozierany, Wiejki, Mieleszki, Załuki, Waliły-Dwór, Kołodno, Królowy Most, Sofipol, Pieszczaniki.  

 Więcej żadnych uwag i wniosków do przedstawionej informacji nie zgłoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poinformował, iż informacja z pracy Wójta Gminy w 

okresie międzysesyjnym została przyjęta. 

 

(Informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 5 do protokołu) 
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Ad.4a. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2014-2031 został dostarczony radnym wraz 

z materiałami na dzisiejsze obrady. 

Marta Popławska – podinspektor Urzędu Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały.  

Żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod 

głosowanie jawne. 

Głosowało 13 Radnych 

Za – 13  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2014-2031 została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XLII/323/14 w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na 

lata 2014-2031 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.4b. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek 

na 2014 r. został dostarczony radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 

Marta Popławska – podinspektor Urzędu Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały.  

Radna Alina Gościk prosiła o wyjaśnienie na jakie wydatki zaplanowano zwiększenie środków o 

9515,23 zł na przebudowę ul. Wschodniej? 

Stanisław Szemiot – podinspektor Urzędu Gminy wyjaśnił, że dotyczy to wykonania dodatkowych 

studzienek ściekowych w celu prawidłowego odwodnienia ulicy. 

Radny Janusz Michał Cimochowicz zwrócił się z prośbą o przybliżenie koniczności zwiększenia o 

kwotę 4000,00 zł planu wydatków z przeznaczeniem na prace remontowo-budowlane przy zabytku. 

Lilia Waraksa – Zastępca Wójta Gminy wyjaśniła, że Parafia Prawosławna w Mostowlanach złożyła 

wniosek o udzielenie dotacji na prace konserwatorskie przy cmentarzu, który wpisany jest do rejestru zabytków. 

Wniosek jest w tej chwili analizowany pod względem formalnym przez pracownika Urzędu Gminy – dodała. 

Radni Rady Gminy dopytywali również o przyczyny zwiększenia planu wydatków o kwotę 45 000,00 zł 

na zadanie „Przebudowa placu gminnego pomiędzy ul. Białostocką a ul. Michałowską”. „W jaki sposób ma 

zostać przebudowany ten plac?” – zapytał Radny Andrzej Konończuk. 

Stanisław Szemiot – podinspektor Urzędu Gminy wyjaśnił, że przebudowa będzie polegać na 

wykonaniu nowej nawierzchni drogi, ustawieniu nowych krawężników i przełożenia części chodników. Zadanie 

jest konieczne ze względu na remont ul. Chodkiewiczów i połączenia tej ulicy z ul. Michałowską pod względem 

wysokościowym.   



 4 

Radna Maria Wróblewska zwróciła uwagę na zalegający żwir w ciekach przykrawężnikowych na 

nowo wyremontowanej ul. Szkolnej.  

Radny Włodzimierz Grycuk stwierdził, że wybór technologii wykonania nawierzchni na tej drodze 

był zły i zalegający grys może powodować uszkodzenia samochodów. 

Lilia Waraksa – Zastępca Wójta Gminy dodała, że decyzja o realizacji przedmiotowej inwestycji 

podjęta została przez Wójta Gminy wspólnie z Radą Gminy a projekty techniczne dostępne były do wglądu w 

Urzędzie Gminy. Ponadto przypomniała, że Gmina ubezpieczona jest od takich przypadków. 

Radna Ewa Stefania Bozik zwróciła uwagę, że zrealizowane inwestycje należy na bieżąco 

kontrolować aby sprawdzać czy nie występują żadne usterki i zniszczenia. Dodała, że most na rzece Płoska 

wyremontowany w 2010 r. ma widoczne ślady użytkowania i wymaga bieżących napraw. 

 Więcej żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Marta Popławska – podinspektor Urzędu Gminy odczytała projekt uchwały, który następnie 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne. 

Głosowało 13 Radnych 

Za – 13  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Gródek na 2014 r. została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XLII/324/14 w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2014 r. stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu) 

 

Ad.4c. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie upoważnienia Wójta Gminy 

Gródek do zaciągnięcia zobowiązania wekslowego zabezpieczającego prawidłową realizację umowy został 

dostarczony radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 

Lilia Waraksa – Zastępca Wójta Gminy omówiła projekt uchwały wyjaśniając, że dotyczy 

zabezpieczenia prawidłowej realizacji umowy o przyznanie pomocy na realizację projektu pn. „wyposażenie 

Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych w Gródku”. 

 Żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Lilia Waraksa– zastępca Wójta Gminy odczytała projekt uchwały, który następnie Przewodniczący 

Rady poddał pod głosowanie jawne. 

Głosowało 13 Radnych 

Za – 13  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 
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W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie upoważnienia 

Wójta Gminy Gródek do zaciągnięcia zobowiązania wekslowego zabezpieczającego prawidłową realizację 

umowy została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XLII/325/14 w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Gródek do zaciągnięcia zobowiązania 

wekslowego zabezpieczającego prawidłową realizację umowy stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.4d. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie 

od trybu przetargowego zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą na czas nie dłuższy niż 10 

lat został dostarczony radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 

 Mirosława Iwona Gościk – inspektor Urzędu Gminy omówiła projekt uchwały wyjaśniając, że 

dotychczasowy dzierżawca tj. Koło Łowieckie Cietrzew, złożył wniosek o przedłużenie umowy dzierżawy. 

Dodała, że dzierżawca spełnia wymogi uchwały XXI/161/12 z dnia 27 czerwca 2012 r. Rady Gminy Gródek w 

sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub 

wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony. 

 Radny Włodzimierz Grycuk prosił o podanie kosztów czynszu ponoszonego przez dzierżawcę. 

Mirosława Iwona Gościk – inspektor Urzędu Gminy odpowiedziała, że w 2013 r. była to kwota 

1230,00 zł netto, natomiast w 2014 r. to 968,00 zł.  

Więcej żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod 

głosowanie jawne. 

Głosowało 13 Radnych 

Za – 12  przeciw – 0  wstrzymujących się – 1 (Radny Włodzimierz Grycuk) 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia 

zgody na odstąpienie od trybu przetargowego zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą na 

czas nie dłuższy niż 10 lat została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XLII/326/14 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od trybu przetargowego zawarcia umowy 

dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą na czas nie dłuższy niż 10 lat stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu) 

 

Ad.4e. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie 

od trybu przetargowego zawarcia umowy najmu z dotychczasowym najemcą na czas nie dłuższy niż 10 lat 

został dostarczony radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 
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 Mirosława Iwona Gościk – inspektor Urzędu Gminy omówiła projekt uchwały. Dodała, że uchwała 

dotyczy podobnej sprawy jak przy dzierżawie. Dotychczasowy najemca również spełnia wszystkie wymagania. 

 „Ile wynosi miesięczny czynsz za lokal?” – zapytał Radny Włodzimierz Grycuk. 

 Mirosława Iwona Gościk – inspektor Urzędu Gminy odpowiedziała, że 600,00 zł. 

Więcej żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod 

głosowanie jawne. 

Głosowało 13 Radnych 

Za – 13  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia 

zgody na odstąpienie od trybu przetargowego zawarcia umowy najmu z dotychczasowym najemcą na czas nie 

dłuższy niż 10 lat została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XLII/327/14 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od trybu przetargowego zawarcia umowy 

najmu z dotychczasowym najemcą na czas nie dłuższy niż 10 lat stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu) 

 

 

Ad.5. 

Radna Alina Gościk odczytała pismo rodziców dzieci z zespołu dziecięcego VENA działającego przy 

Gminnym Centrum Kultury z prośbą o zatrudnienie instruktora muzycznego. Dzieci chcą kontynuować naukę a 

nie mają takiej możliwości. Radna wnioskowała również o montaż lustra drogowego na skrzyżowaniu ul. 

Piaskowej z ul. Północną. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, że takie lustro zostanie zakupione i zamontowane. 

Radna Maria Wróblewska zgłosiła, że droga dojazdowa do cmentarza katolickiego jest w złym stanie. 

Radna Anna Petelska wnioskowała o wycinkę topoli wzdłuż drogi gminnej do Walił-Dworu. 

Radna Nina Markiewicz zgłosiła, że przy remontowanej ul. Chodkiewiczów jest dużo śmieci i prosiła 

o zgłoszenie tego Wykonawcy celem uprzątnięcia. 

Radny Grzegorz Borkowski w imieniu mieszkańców prosił o dalsze dopłacanie do autobusów 

dojeżdżających do Bobrownik. Wnioskował również o wyrównanie dróg do Łużan, Bobrownik, Mostowlan i 

Świsłoczan. 

Przypomniał o bilbordzie wiszącym na ścianie budynku Gminnego Centrum Kultury i reportażu na te temat w 

Radiu Białystok, w którym Dyrektor GCK mówi, że Radni Rady Gminy i Wójt o wszystkim wiedzieli, co nie 

było prawdą. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, że Dyrektor Gminnego Centrum Kultury został 

ukarany karą porządkową za przekroczenie uprawnień. Dodał, że w zakresie dróg w partnerstwie z Powiatem 

będzie możliwość złożenia wniosku o dofinansowanie, jeżeli Rada Gminy wyrazi zgodę na przebudowę drogi 

powiatowej Wiejki – Zubry oraz dróg gminnych w Bobrownikach i ul. Lisiej w Waliłach-Stacji. 
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Radny Janusz Cimochowicz stwierdził, że Powiat Białostocki sam powinien interesować się stanem 

własnych dróg i starać się je remontować również bez udziału środków z budżetu Gminy. 

Radna Alina Gościk poinformowała Radnych Rady Gminy, że w dniu 14 lipca odbyło się posiedzenie 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady Gminy dotyczące złożenia wyjaśnień przez 

Dyrektora GCK w sprawie wywieszonej reklamy na ścianie budynku GCK. Przypomniała, że Dyrektor GCK na 

Sesji informował Radnych, że w umowie z firmą reklamową zastrzegł, że treści reklam będą przed 

wywieszeniem z nim uzgadniane, natomiast  okazało się, że w umowie żadnych takich zapisów nie było. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy prosił o przedstawienie na piśmie wniosków z Komisji w tej sprawie.  

Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady odczytał pismo z Urzędu Miejskiego w Michałowie w tej 

sprawie. 

 

(Pismo z Urzędu Miejskiego w Michałowie stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu) 

 

Radny Andrzej Konończuk zwrócił uwagę, że do miejscowości Waliły-Osada nie ma wytyczonej 

drogi a jedynie droga dojazdowa przez tereny Lasów Państwowych. „Mieszkańcy obawiają się, że Lasy 

Państwowe mogą zabronić im korzystania z tej drogi i stracić dojazd do własnych nieruchomości” – dodał. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy wyjaśnił, że Urząd Gminy wystąpił z pismem do Dyrekcji Lasów 

Państwowych z wnioskiem o możliwość przejęcie tej drogi. Okazało się to niemożliwe bo droga nie jest 

wytyczona  i stanowi działki leśne. W pierwszej kolejności Dyrekcja Lasów Państwowych musiałaby 

sporządzić odpowiednie podziały geodezyjne. 

Ewa Moroz-Ustymowicz w sprawie reklamy na ścianie budynku GCK dodała, że budynek przekazany 

jest na podstawie umowy użyczenia a Dyrektor na wszystkie działania komercyjne, typu wynajem pomieszczeń 

lub ścian budynku pod reklamy powinien uzyskać zgodę użyczającego, o które do tej pory nigdy nie 

występował. Takie działania z jego strony rzutują na przyszłą ocenę jego pracy. 

„Musimy wyciągać wnioski z własnych działań a Dyrektor zamiast przyznać się do popełnionych 

błędów rozdmuchuje sprawę i szuka winnych wśród innych osób” – dodała Radna Nina Markiewicz. 

Więcej żadnych spraw w tym punkcie nie poruszono. 

 

Ad.6. 

Katarzyna Rogacz – sołtys sołectwa Pieszczaniki podziękowała za wyżwirowanie części drogi w 

Pieszczanikach. 

Lilia Tomaszewska – sołtys sołectwa Królowe Stojło podziękowała za naprawę drogi i zapytała 

czy rzeka zostanie w tym roku oczyszczona? 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, że prawdopodobnie przynajmniej częściowo 

powinna zostać wykoszona. 

Anna Gogiel – sołtys sołectwa Zarzeczany prosiła o wycięcie wierzb rosnących przy drodze na 

wjeździe do wsi, utrudniających widoczność. 

Radna Nina Markiewicz podziękowała Wójtowi Gminy o pomoc emerytom i rencistom. 
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Henryk Gorodowienko – sołtys sołectwa Bielewicze podziękował wójtowi Gminy o poprawę 

nawierzchni drogi w Bielewiczach w kierunku Mieleszek. 

Tomasz Popławski – sołtys sołectwa Kołodno zapytał w jakim terminie zostanie naprawiona 

droga w Kołodnie? 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, że zostanie to wykonane jeszcze w tym roku przez 

Powiat Białostocki. 

Iwona Bilkiewicz – sołtys sołectwa Wiejki prosiła o wycinkę zakrzaczeń na drodze Bielewicze – 

Wiejki, które stwarzają duże zagrożenie ze względu na wąską jezdnię i liczne zakręty. 

Lilia Waraksa – Zastępca Wójta Gminy przypomniała Radnym Rady Gminy o zbliżającym się 

terminie na składanie oświadczeń majątkowych. 

Więcej żadnych spraw w tym punkcie nie poruszono. 

 

Ad.7. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż Radni nie zgłosili żadnych uwag do udostępnionego na stole 

protokolarna protokołu XLI Sesji Rady Gminy. 

W związku z powyższym poddano pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

„Kto jest „za” przyjęciem protokołu Nr XLI/14 Sesji Rady Gminy z dnia 27 czerwca 2014 r.” 

Głosowało 13 Radnych 

Za – 13  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

 W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół XLI 

Sesji Rady Gminy został przyjęty, a następnie zostanie podpisany. 

 

Ad.8. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad XLII Sesji Rady Gminy został wyczerpany. 

 Wobec wyczerpania porządku obrad podziękował Radnym oraz wszystkim uczestnikom Sesji                  

a następnie zamknął obrady stwierdzając „Zamykam obrady XLII Sesji Rady Gminy Gródek”. 

 

Integralną część protokołu stanowią załączniki (kart - 34) wymienione poniżej: 

1. projekt porządku obrad (kart 1); 

2. lista obecności radnych (kart 1); 

3. lista obecności sołtysów (kart 2); 

4. lista obecności zaproszonych gości (kart 1); 

5. informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym (kart 5); 

6. uchwała Nr XLII/323/14 w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Gródek na lata 2014-2031 (kart – 8); 

7. uchwała Nr XLII/324/14 w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2014 r. (kart – 11); 
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8. uchwała Nr XLII/325/14 w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Gródek do zaciągnięcia zobowiązania 

wekslowego zabezpieczającego prawidłową realizację umowy (kart -1); 

9. uchwała Nr XLII/326/14 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od trybu przetargowego zawarcia 

umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą na czas nie dłuższy niż 10 lat (kart -1); 

10. uchwała Nr XLII/327/14 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od trybu przetargowego zawarcia 

umowy najmu z dotychczasowym najemcą na czas nie dłuższy niż 10 lat (kart -1); 

11. pismo Urzędu Miejskiego w Michałowie (kart – 2). 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

Przewodniczący Rady                   Protokołowała 

 

  Wieczysław Gościk                               Monika Gościk 

 


